

Mission two rental suites









POWERED BY JOHOME 6 bds | 4 ba | 3 kit House \$899,900



Scan to Check Out More Homes for Sale



- 6 bds | 4 ba | 3 kit. House
- Located inMission, Built in1991
- Price Per Square Foot \$359.96(¥19992.82/ Square Meters)

NEXT OPPORTUNITY for an INVESTMENT or those looking for a multi-family home! The upstairs boasts 3 bedrooms, a spacious kitchen, an open living area with a cozy fireplace, access to a large deck, and its own laundry. The main floor is perfectly designed for both gatherings and daily living. In the basement, you'll find two rental suites—one with 2 bedrooms and the other with 1 bedroom—each with separate entrances and shared laundry. The private, level backyard includes a storage shed, and there's also an enclo...

Listing Courtesy of Nu Stresm Realty Inc

Iris Xu WechatID: gaoliangirishuihui

Phone: 2367774385 E-mail: irishuihui@gmail.com











POWERED BY JOHOME 6卧4卫3厨 别墅 \$89.99万



- ●6卧4卫3厨.别墅
- ●位于米逊,建造于1991年
- ●每平方英尺价格 \$359.96(¥19992.82/平米)

扫码了解更多资讯



投资或寻找多户住宅的下一个机会! 楼上有3间卧室、宽敞的厨房、带舒适壁炉的开放式起居区、通往大露台的通道和自己的洗衣房。主楼层设计完美,适合聚会和日常生活。地下室有两间出租套房-一间有2间卧室,另一间有1间卧室-每间都有独立的入口和共用洗衣房。私人平坦的后院设有储藏棚,还有一个封闭的车库,停车位充足。该物业位置便利,靠近学校、购物中心、交通枢纽、娱乐中心和公园。

Listing Courtesy of Nu Stresm Realty Inc

Iris Xu

WechatID: gaoliangirishuihui

热线电话: 2367774385

邮箱: irishuihui@gmail.com